



Services for Men who have experienced sexual abuse

This program serves men aged 16 years and older who have been sexually abused.

The goal of the program is to help men, provide them with a safe place to share and break the silence; to acquire knowledge about the effects of sexual abuse on their lives; and to help them develop inner strength and improved skills for managing life challenges.

Program Components:

- An intake meeting with the Program Coordinator to assess what services are best suited to them
- A group program for up to 12 weeks. (2 hours per week).
- Individual counseling (maximum of 12 sessions)
- Referral to other services as required.

Cost: Services under this program are provided free of charge

Contact information:

If you would like more information about the program or to access services for men who have been sexually abused, please contact Marie-Claude Flibotte MSW, RSW at 613-233-8478 ext 248 or by TTY at 613-233-1866

This program is subsidized by the Ontario Victim and Vulnerable Persons Division, Ministry of the Attorney General.

Programme de soutien aux hommes ayant vécu l'abus sexuelle

Le programme s'adresse aux hommes de 16 ans et plus ayant vécu de l'abus sexuel.

Il a pour objectif de venir en aide aux hommes en leur offrant un lieu sûr pour briser le silence et s'exprimer, pour comprendre les effets de l'abus sexuel sur leur vie, et pour les aider à développer leur force intérieure et améliorer leurs habiletés à faire face aux défis de la vie.

Services offerts

- Rencontre d'accueil avec la coordonnatrice du programme pour déterminer les services appropriés
- Séances de groupe hebdomadaires (2 heures) jusqu'à 12 semaines
- Counseling individuel (maximum de 12 séances)
- Aiguillage vers d'autres services selon les besoins

Coût : Les services de ce programme sont gratuits.

Information

Pour des services ou de l'information veuillez communiquer avec Marie-Claude Flibotte MTT, TSI au 613-233-8478 poste 248 ou par l'ATS au 613-233-1866.

Programme subventionné par la Division des services aux victimes et aux personnes vulnérables, ministère du Procureur Général.